
Protokół 52/2023
z Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

które odbyło się 5 września 2023 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadziła  wiceprzewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii
Aleksandra Krzeszewska. Wiceprzewodnicząca Komisji po stwierdzeniu kworum otworzyła
obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Nieobecni  usprawiedliwieni  –  Cichoń  Wojciech,  Jaczewska-Szymkowiak  Karolina,
Wisłocka Marta).

Prowadząca zapytała czy radni mają uwagi do porządku obrad. 

AD. 1 PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Realizacja przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Legnicy rządowej tarczy 

energetycznej dla gospodarstw domowych.

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD. 3 MATERIAŁ NT. REALIZACJA PRZEZ MIEJSKI OŚRODEK POMOCY SPO-
ŁECZNEJ W LEGNICY RZĄDOWEJ TARCZY ENERGETYCZNEJ DLA GOSPO-
DARSTW DOMOWYCH - pismo Zastępcy Prezydenta Krzysztofa Duszkiewicza
z dnia 23 sierpnia 2023 r. Nr ZS.0012.4.11.2023.I.

Pan Jerzy Konopski, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lenicy, omówił
przedłożony materiał.

Radni nie wnieśli uwag.

Komisja  przyjęła  materiał  nt.  Realizacja  przez  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej
w  Legnicy  rządowej  tarczy  energetycznej  dla  gospodarstw  domowych do  akceptującej
wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.



AD.4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH
• Informacja o wynikach finansowych i działalności spółek z udziałem Gminy w 2022 r.
(LX/1)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Komisja nie omawiała przedłożonego materiału.

•  Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół Muzycznych w Legnicy,
ul. Chojnowska 2 (1/LX)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Wiceprzewodnicząca zapytała o uwagi do projektu.

Radna  Jolanta  Kowalczyk  zapytała  co  z  przejęciem  szkoły  przez  Ministerstwo  Kultury
i Dziedzictwa Narodowego.

Pan Zbigniew Rutka, Zastępca Dyrektora Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, odpowiedział,
że Ministerstwo nie wyraziło chęci prowadzenia tej placówki.

Prowadząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół Muzycznych w Legnicy, ul. Chojnowska 2.

• Projekt uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (2/LX)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

• Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci  prowadzonych  przez  Miasto  Legnicę
publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych (3/LX)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  ustalenia  sieci  prowadzonych  przez  Miasto  Legnicę  publicznych  przedszkoli
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.

AD. 6 KORESPONDENCJA



Komisja  zapoznała  się  z  odpowiedzią  na  wniosek  Komisji  dot.  wykazu  usterek  i  wad
w Centrum Kultury, Nauki i Edukacji „Witelon’.

AD. 7 SPRAWY RÓŻNE

Radna Aleksandra Krzeszewska zapytała o brak oświetlenia na ul. Warzywnej.

Radny Andrze Lorenc zapytał o stan realizacji II etapu budowy Zbiorczej Drogi Południowej.

Prowadząca  obrady  podziękowała  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończyła obrady Komisji.

Protokół sporządziła:

Marta Kowalczyk

                                                                                   Wiceprzewodnicząca                 
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

                                                                                Aleksandra Krzeszewska                   


